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Uznesenia 
zo zasadnutia výboru LPS v Záhorskej Bystrici v  stredu 4. augusta  2021 o 17:30 v kancelárii LPS  

 
 
Prítomní: 
Výbor LPS:                                                                   
p. Ing. Jozef Mok – predseda  
p. Ing. Eduard Pokorný Dozorná rada:  
p. RNDr. Leonard Vlček – ospravedlnený (príprava petitu) p. Ing. Bohuš Blecha  
p. Ing. Jozefína Žernovičová p. Mária Horecká, RNDr. 
p.JUDr. Peter Polák,                                                                 

       p. Ing. Jozef Havlík  - ospravedlnený                                                                          
p. Bohuslav Blecha  
p. Ing. Dana Piláriková                                                   
p. RNDr. Jozef Blecha  
 
 
 
1. Informácie (p. Ing. Mok) 

a. informoval Výbor o stave prípravy nájomnej zmluvy s fy RS – team. 
b. Informoval Výbor o stave prípravy materialov VZ 2021 konanom korešpodenčným spôsobom. Materialy sú 

pripravené, vytlačené a všetky boli vložené do obálok. p. Ing. Žernovičová a ďaľší členovia Výboru odviedli kus 
dobrej práce. Teraz ich kontrolujú a Ing. Žernovičová zabezpečí odoslanie poštou mimo Záhorskú Bystricu a v 
Záhorskej Bystrici je návrh zabezpečiť ich roznesenie cez Dohodu o vykonaní práce.  Výbor jednomyselne  
schválil podpis Dohody o vykonaní práce na roznesenie materialov  cca 500 adresátom s p.Grancovou. 

c. informoval členov Výboru o podpise zmluvy na prenájom pozemkov pod cestami s MČ Záhorská Bystrica. Ide 
o cesty v majetku členov LPS v správe mestskej časti v zmysle memoranda schváleného VZ. 

d. informoval výbor o oznámení zaslanom na Stavebný úrad, kde upozorňujeme na budovanie čiernej stavby v 
oblasti zahradkovej osady Leopoldov majer. List aj foto zabezpečil p. RNDr. Jozef Blecha 

e. p. Mok vyzval p. Bohuša Blechu ml. aby informoval o brigáde na vyčistenie kamenolomu, ktorú zorganizoval a 
v spolupráci z MÚ Záhorská Bystrica tiež zorganizoval odvoz odpadkov. Po vyčistení umiestnia na vstup velké 
kamene, aby sa tam nemohli vyvážať odpadky. MÚ objednal informačné tabule. 

f. p. Mok informoval,  že na web stránke LPS umiestnil podrobný návod postupu pre podielníkov, ktorí dostali od 
Katastra oznámenie o začatí konania o odobratí ich podielov v prospech DP Devín. DP Devín požiadalo pro-
tiprávne na základe zákona o znárodnení z roku 1949 o podiely členov urbárskej spoločnosti. Je potrebné, aby 
členovia LPS, ktorí takéto oznámenie dostali zaslali včas odvolanie a protest. 

g. Informoval Výbor, že sme dostali Uznesenie z katastra o pozastavení zápisu vecného bremena podľa zmluvy s 
p. Kozákom a manž. Výbor poveril p. Moka doplniť a zaslať požadované materialy na kataster. 

2. Informácie o zmluvách (p. Ing Pokorný) 
a. p. Ing. Pokorný informoval výbor o žiadosti MĆ pokosiť naše pozemky v oblasti Tešedíkova. Výbor poveril p. 

Pokorného objednať zmulčovanie zarastených pozemkov. 
b. p. Pokorný informoval Výbor o žiadosti prevádzkára bufetu Polovník “Na Plácku” na dočasné umiestnenie uni-

mobunky na prípravu rýchleho občerstvenia v priestoroch Strelnice. Výbor s dočasným umiestnením súhlasí. 
3. Informácie o ekonomickej oblasti ( p. Ing. Žernovičová )  

a. Informovala Výbor o prácach súvisiacich s prípravou materialov VZ2021. 
b. Výbor odsúhlasil nahlášku na socialnú poisťovňu a tabuľku výplat za minulý mesiac. Všetky výplaty za vykonané 

práce boli doložené schváleným mesačným výkazom prác a predseda ich môže podpísať. 
4. Informácie o činnosti v lese ( p. Ing. Havlík )  

a. p. Ing. Pokorný za p. Ing. Havlíka informoval členov Výboru o činnosti v lese , prebehla kontrola hasičského 
zabezpečenia, bez závad, protokol dostaneme. 

b. pp. Pokorný, Havlík a p. Spál spolu s odborným lesným hospodárom p. Ing. Turzom vykonali kontrolu  všetkých 
miest, kde boli vybudované okolo sadeníc oplotky a konštatovali, že sadenice sú nepoškodené a oplotenie plní 
úlohu ich ochrany. Doporučujú takto postupovať i pri ďalšom zalesňovaní. 

5. Informácie z evidencie krátkodobých nájmov (p. Jozef Blecha, RNDr.) 
a. informoval Výbor o stave riešenia neuzavretej zmluvy na prenájom pozemku pri hoteli Polný mlyn. Pripraví dopis 

pre majiteľa, kde ho na to upozorní. Výbor sa uzniesol, že bude požadovať vzhľadom na stále oplotenie 
pozemku zmluvu na dlhodobý prenájom na 99 rokov. 

  Schôdza bola ukončená o 19:40  hod.      zapísal Ing. Mok 


